
Voorwoord van het activiteitenverslag van 2011  

 

Beste lezer,  

 

Ik heb het genoegen u het activiteitenverslag 2011 van het Voedselagentschap voor te 
stellen.  

In overeenstemming met onze EMAS-registratie maar … ook wel omwille van ons budget 
werd dit gedetailleerde verslag behoorlijk ingekort ten opzichte van vorige uitgaven en 
spitsen we ons toe op het essentiële.  

Traditiegetrouw bijna werden wij het voorbije jaar nog maar eens met een nieuwe ziekte 
geconfronteerd bij runderen en schapen: het Schmallenbergvirus, waar we momenteel 
zo goed als machteloos tegenover staan. In de dierlijke sector mogen we ons niettemin 
verheugen over het succes van het systeem van de meldingsplicht bij verwerpingen en 
de opsporing van het oorzakelijk verband, waarbij het FAVV instaat voor de financiering 
van onze partner-laboratoria. Dankzij dit uiterst waardevol diagnostisch werkmiddel 
konden wij in 2012 het opnieuw opduiken van brucellose ontdekken.  

Wij namen verder met vol enthousiasme deel aan de oprichting en de cofinanciering van 
een centrum (AMCRA) dat het zeer verontrustende probleem van de 
antibioticaresistentie gaat aanpakken en dat streeft naar een rationeler gebruik in de 
dierlijke sector, dit vanzelfsprekend in nauw overleg met de betrokken sectoren.  

Een opmerkelijk gemediatiseerde gebeurtenis in de ganse Europese Unie in de lente van 
2011 was de crisis als gevolg van E. coli O104 in kiemgranen in Duitsland met meer dan 
3.000 gehospitaliseerden en 45 overledenen. Wij konden vaststellen tot welke irrationele 
reacties voortijdige en foute communicatie maar ook de versplintering van 
bevoegdheden over verschillende overheden kan leiden. Eens temeer bewees een 
geïntegreerd, federaal agentschap zijn belang.  

De resultaten van de bewaking van de voedselketen zijn in 2011 even bevredigend als in 
2010. Maar de inspanningen moeten worden verder gezet, zeker op het vlak van de 
hygiëne in het segment business to consumer.  

De gunstige evolutie van het aantal bedrijven dat hun autocontrolesysteem liet 
certificeren is bemoedigend : het aantal is meer dan verdubbeld en de stijging in de 
landbouw en de distributie is zondermeer spectaculair.  

In nauw overleg met de beroepsorganisaties zullen wij de operatoren in de voedselketen 
verder blijven aansporen om hun verantwoordelijkheid te nemen en een hoog niveau van 
consumentenbescherming te handhaven.  

Het nieuwe business plan 2012-2014 dat zopas aan onze voogdijminister, Sabine 
LARUELLE, werd voorgesteld, reflecteert deze bekommernis maar houdt ook rekening 
met de verwachtingen van de sectoren: de administratieve vereenvoudiging moet 
worden verder gezet en de dienstverlening van het FAVV aan onze exporterende 



bedrijven moet verder verbeteren zonder evenwel de geloofwaardigheid van onze 
certificaten in het gedrang te brengen.  

Veel leesplezier!  

Gil Houins  

C.E.O.  

 


